

實物股票提取表格 Physical Scrip Withdrawal Form

致：好盈證券有限公司（「好盈證券」）

To：Hooray Securities Limited（“Hooray Securities”）

賬戶名稱 Name of Account:	賬戶號碼 Account No.:
-----------------------	-------------------

本人/吾等 特此通知好盈證券從本人/吾等 從以上賬戶提取以下股票：

Please withdraw the following stock(s) from my/our above Account:

股票代號 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股份數量 No. of Shares	提貨單編號 CCASS Withdrawal No.	手數 Lot	提貨費 (港幣\$) Charges (HK\$)
			W		
			W		
			W		
所有相關費用： All related charges :			<input type="checkbox"/> 現金付款 Paid by Cash <input type="checkbox"/> 從以上賬戶扣除 Direct Debit from the above Account		總數(港幣) \$ Total (HK\$)

本人/吾等 如在通知後 10 個營業日內並未能提取股票，好盈證券可將相關股票存回上述本人/吾等 證券賬戶，並可扣除所需費用。

If I am/We are unable to collect the Physical Scrip within 10 business days upon the notification, the Physical Scrip will be deposited and the related charges will be deducted from the above account.

本人/吾等 同意及明白好盈證券概不保證本人/吾等 之分拆申請可獲全數接納，被獲接納之申請可能為多張不同面額之股票。

I/ We agree and understand that Hooray Securities will not guarantee that the requested instruction of stock denomination will be fully accepted and the accepted instruction may be divided into different Physical scrip with different denomination.

本人/吾等將 親身前往/ 授權第三者代為領取以上股票

I/We will collect the above Physical Scrip in person / by the authorized third party person.

(請刪去不適用者 Please delete as appropriate)

客戶簽署 Signature of Client : _____

日期 Date : _____

(請用開戶表格內簽名樣式)

Please sign according to the specimen signature on the Account Opening Form

好盈證券有限公司

Hooray Securities Limited (CE No. AAD967)

香港干諾道中 148 號粵海投資大廈 1 樓

1/F., Guangdong Investment Tower, 148 Connaught Road Central, Hong Kong

Tel. 電話: (852) 2159 4500

Fax. 傳真: (852) 2110 4044

本人/吾等 確認收妥好盈證券交付上述實物股票

I/We hereby confirm receipt of the above Physical Scrip is/are delivered to me/us by Hooray Securities.

日期:

收票人簽署

Signature of Recipient: _____

第三者代領股票證書授權書

本人/吾等 需授權第三者代為領取股票，本人/吾等 須就授權承擔一切風險及損失。領取股票時必提供賬戶持有之身份證副本。
I/ We authorize a third party person to collect the Physical Scrip. I/We must bear all risks and losses in respect of this authorization. ID copy of the account holder must be provided when collecting the Physical Scrip.

本人/吾等 授權下列人士代表本人領取實物股票

I/we authorize the person below on behalf of me/us to collect the Physical Scrip:

授權第三者姓名 Name of Authorized Third Party Person: _____

授權第三者人身份證號碼 ID No. of Authorized Third Party Person: _____

客戶簽署 Signature of Client : _____

For official use only

Handled By:	Signature Verified By:	Approved By:	Inputted By:	Checked By:
Date:	Date:	Date:	Date:	Date:

好盈證券有限公司

Hooray Securities Limited (CE No. AAD967)

香港干諾道中 148 號粵海投資大廈 1 樓

1/F., Guangdong Investment Tower, 148 Connaught Road Central, Hong Kong

Tel. 電話: (852) 2159 4500

Fax. 傳真: (852) 2110 4044

02/2018